

沙田崇真中學  
中六級家長講座

1819/012

為協助中六家長取得升學資訊，本校將舉辦相關講座。活動詳情如下：

名稱：	中六級家長講座
日期：	5/10/2018 (星期五)
時間：	晚上 6:45-8:00
地點：	沙田崇真中學小禮堂
對象：	中六級家長#
內容：	講解大學聯招等升學資訊

# 學生已/將於「生命教育課」得悉相關資訊，故不需出席。

請於 **2/10/2018** 或以前回覆。若 台端經提示後仍沒有回覆，校方視 台端不參加有關活動，敬祈留意。如有查詢，歡迎致電 2607 3881 聯絡黃啟思老師。

以上通告  
中六家長

沙田崇真中學校長



梁潔妍

二零一八年九月二十八日

回條 (1819/012)

敬覆者：有關 貴校通告內容，敬悉。本人 \*出席/不會出席 有關活動。

此覆  
沙田崇真中學梁校長

家長簽署：\_\_\_\_\_

學生姓名：\_\_\_\_\_

班 別：\_\_\_\_\_

學 號：\_\_\_\_\_

二零一八年九月 日

\* 請刪去不適用者

SHATIN TSUNG TSIN SECONDARY SCHOOL  
NOTICE TO PARENTS

1819/012

From: Ms. LEUNG Kit Yin, Principal  
Date: 28<sup>th</sup> September, 2018  
Re.: Talk for Parents of S6 Students

The following activity is provided for S6 parents who are searching information for their wards' career planning. Details of which are as follows:

Activity:	Talk for Parents of S6 Students
Date:	5/10/2018 (Friday)
Time:	6:45-8:00 p.m.
Venue:	Mini Hall
Targets:	Parents of S6 students#
Content:	Provide information for career planning, e.g. JUPAS

# Students are not invited to this activity because they have got/will get the information in Life Education lessons.

Please reply on or before **2/10/2018**. If parents do not reply after being reminded, they will be considered as not joining the activity. Should you have any enquiries, please contact Ms. Wong Kai Sze at 2607 3881 to get further information.

REPLY SLIP (1819/012)



To: Ms. LEUNG Kit Yin, Principal  
Date:

I am aware of the information given in your Notice to Parents. I \*will attend / will not attend the activity.

Parent's Signature : \_\_\_\_\_  
Student's Name : \_\_\_\_\_  
Class : \_\_\_\_\_  
Class No. : \_\_\_\_\_

\* Please delete where inappropriate.